

Smørlifjellet vel

REFERAT

Styremøte 3 : 15. oktober 2025

Deltakere: Knut, Gorm, Kjetil, Terje, Mikkel

Referent: Mikkel

Sak	Dokument	Saksliste
20/25	Referat sendt i e-post fra Kjetil 2.9.	Godkjenning av referat fra styremøte 27/8.2025 <u>Vedtak:</u> Godkjent
21/25		Referatsaker - Info om oppdatering av Brønnøysund og tilgang til bank. Knut og Terje - Økonomisk tilstand. Terje - Utskriving av kontingent. Terje - Høstens dugnader. Alle - 3 nye skilt for løyper og stier. Knut - Gapahuken har vi ikke kommet lenger med - Møte 6.10.25 med Nord-Aurdal kommune og hytteforum. Kjetil - Kloppe på Fjeslimyra møter grunneiermotbør - Svar fra veglaget om fartsgrenser Per dags dato er ikke Brønnøysundregisteret tilstrekkelig oppdatert om det nye styret, men Knut og Gorm har signert korrigerte opplysninger. Det siktes på at prosessen går sin gang og at det nye styret er godkjent. Terje har nå fått full tilgang til velets bankkonto og styret disponerer nå kontoen. Terje måtte rekvirere og få tilsendt kontoutskrifter per e-post. Kontoen er ajour pr dags dato. Smørlifjellet vel hadde i 2024 en meget redusert virksomhet og sendte heller ikke ut noen oppfordring til tidligere medlemmer om å betale årskontingenten for 2024, selv om noen uoppfordret betalte den. Denne summen vil bli regnskapsført i årets regnskap da fjorårets er avsluttet. Velet mangler oppdaterte lister med telefonnummer og mailadresser på medlemmer.. Det meldes om godt oppmøte på dugnadene som er blitt avholdt. Det har blitt satt opp nye, fine skilt, det er ryddet opp fra Videregående skolehyttene opp mot Skrivarmyrene, kloppa nedenfor skolehyttene er fikset. Gorm tar en ny runde ned mot Skrivarmyrene og fjerner restene av trær som er blitt felt. Dette gjøres dersom været tillater det. Det er blitt meldt om nok en ødelagt klopp. Denne mellom Lorteputten og Pilsettjednet. Kjetil sjekker og melder fra om hvor mange planker som må skiftes.

Smørlifjellet vel

	Plasseringen til den gamle gapahuken er muligens den beste plasseringen grunnet tilgjengelighet. Dette kommer styret tilbake på. Kjetil sin oppsummering av møte med Nord-Autdal hytteforum ble ikke gjennomgått da denne er tidligere er oversendt til styrets medlemmer. Det å lage en klopp på Fjeslimyra møter motstand fra grunneier. Løypelaget må uttale seg om videre håndtering. Svar fra veilaget om fartsgrenser: Folk ser ikke fartsgrenseskiltet. Veilaget sier at vi kan flytte skiltet slik at det blir mer synlig. Hytteiere må informeres om bl.a støving på veien og senke farten i perioder hvor dette forekommer. <u>Vedtak:</u> Planleggingen av ny Gapahuk tas ved en senere anledning. Terje formulerer en mail til vellets medlemmer som minner om betaling av årskontingent for 2025. Styret spør Lis i veilaget om vi kan få bruke deres medlemsliste som grunnlag for denne utsendelsen. Kjetil blir velets representant i Nord_Aurdal hytteforum. Vi flytter fartsskiltet slik at det blir mer synlig.
--	---

Smørlifjellet vel

22/25		Målsetting for vellet (hvilke oppgaver bør vi prioritere?) - forvalte felles oppgaver, ○ skiløyper, stier, info-skilting, hogst Diskuterer hva som er av felles interesse. Hvorfor er vellet viktig? - styrke fellesskapet blant hytteeierne, ○ Påskerenn: Utlyse oppgaven til privat initiativ ? ○ Stølstevne: Utlyse oppgaven til privat initiativ? ○ Historier i Smørlifjellet (Landmark, Finborud, o.a.) bokprosjekt ○ Etc ○ - representere hytteeiernes interesser ○ ovf. Veilaget ○ ovf. kommunen? ○ Sørge for god kontakt med grunneiere og hytteeiere bosatt lokalt ○ Påskeskirenn Styret ser for seg at våre viktigste oppgaver er å forvalte skiløyper, stier, info-skilting, hogst osv, samt bidra til aktiviteter som kan styrke fellesskapet blant hytteeiere. Dette kan bl.a være påskeskirenn. Påskeskirennen har tidligere vært et privat initiativ noe styret ønsker kan fortsette. Vellet kan bistå i utlysning av oppgaven om påskeskirenn på facebook samt bistå økonomisk. .
		Velet kan ikke gape over for mye. Stølstevnet krever mye planlegging, i tillegg til at dette tidligere har blitt organisert av lokale krefter. Velet kan ikke prioritere dette arrangement med de ressurser vi har til rådighet. Når det gjelder historier i Smørlifjellet kan velet ha dette som en ambisjon, men vi kan ikke gape for høyt. Da synlighet også er viktig, ble det snakket om at velet kan få satt opp noen skilt samt oppfordre andre til å bidra med skilt og historier. Dette uten at velet til enhver tid står for gjennomføringen av den praktiske utførelsen. <u>Vedtak:</u> Vi utlyser påskeskirennen på facebook. Stølstevnet inngår ikke i vellets ansvar

Smørlifjellet vel

23/25		Kontakt med veilaget I følge opplysninger som Knut hadde innhentet har hytteeierne stemmerett og innsynsrett i veilaget. Styret har etter 15.10. erfart at vedtektene til veilaget betegner hytteeierne som 'bruksberettigete' som har forslagsrett. Gorm og Mikkell delte erfaringer knyttet til det nye bomsystemet. Mikkell hadde i sommer problemer med å få utført betaling da leiebilen ikke dukket opp som registrert bil av bommen. Problematisk system for hytteiere som ikke benytter én og samme bil hver gang hytta besøkes. Ingen mulighet for å registrere flere enn to biler per hytte. <u>Vedtak:</u> Knut tar kontakt med Terje Steinfoinnsbø som er styreleder i veilaget, for å be om årsrapport og regnskap, samt diskutere fremtidig samarbeid .
24/25		Ny nettside for vellet – Mikkell la fram et forslag til nettside som vil koste mellom 2000 kr og 5000 kr i året. Dette virket i overkant dyrt. Mikkell sjekker derfor mulighetene videre. Prosessen med å få laget en enkel og oversiktlig nettside burde gå raskt og være enkel så fort vellet får kjøpt domene og webhotell. <u>Vedtak:</u> Mikkell sjekker ut flere muligheter for nettside, og tar kontakt med Knut når det er tid for å kjøpe domene og webhotell.
25/25		Neste styremøte <u>Vedtak:</u> 11.12.2025
26/25		Eventuelt